
1 
 

ZÁPISNICA 

z 18. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rimavská Baňa, 

ktoré sa konalo dňa 02.10.2017 o 16.00 hod. 

v zasadačke na poschodí Obecného úradu v Rimavskej Bani 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Miesto konania: zasadačka Obecného úradu Rimavská Baňa 

 

Program rokovania: 

1. a) Otvorenie 

b) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí obecného zastupiteľstva 

5. Výzva Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu SR na predkladanie žiadosti o NFP na zvýšenie 

inkluzívnosti vzdelávania v základnej škole úspešnejší Kód výzvy: OPLZ-PO1/2016/DOP/1.1.1 

6. Regulácia vykurovacieho systému v základnej škole  

7. Komunitný plán sociálnych služieb obce Rimavská Baňa na roky 2017-2027 

8. Výzva MV SR na predkladanie žiadostí o NFP OPĽZ 6.1.3 Prestavba objektov za účelom zriadenia 

a fungovania komunitných centier 

9. Správa auditora o výsledku overenia účtovnej uzávierky k 31.12.2016 

10. Rozhodnutie o schválení žiadosti o NFP „Miestna občianska poriadková služba pre obec Rimavská 

Baňa“ 

11. Odpredaj motorového vozidla Ávia 

12. Informácia o žiadosti o NFP z Programu rozvoja vidieka Rekonštrukcia miestnej komunikácie Repno 

v obci Rimavská Baňa 

13. Informácia o kúpe pozemkov v areály základnej školy 

14. Poskytnutie podpory formou dotácie z enviromentálneho fondu na rok 2018 – Program obnovy dediny 

15. Oznámenie zo školenia protipožiarnych hliadok 

16. Žiadosti a podnety občanov obce 

17. Diskusia 

18. Záver 

K bodu 1 a) 

V úvode starostka obce Mgr. Elena Polóniová, privítala prítomných a prvý krát na zasadnutí obecného 

zastupiteľstva privítala aj Mgr. Oľgu Berceliovú – poverenú riadením Základnej školy s materskou školou 

Juraja Palkoviča. Zároveň oznámila, že poslanec Ľubomír Olšiak a Andrej Lubaj sa vopred ospravedlnili 

svoju neprítomnosť na 18. zastupiteľstve.  Konštatovala, že je prítomná nadpolovičná väčšina všetkých 

poslancov, a tým je zastupiteľstvo uznášania schopné.  

 

K bodu 1 b) 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená Ing. Jana Oravcová a za overovateľov zápisnice a uznesení poslanci 

Ing. Janu Alcnauerovú a Milan Kušpál.  

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 183/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici.  

K bodu 2 

Starostka obce predložila návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva. V programe navrhla 

upraviť názov bodu 9 správa audítora o výsledku overenia účtovnej uzávierky k 31.12.2016, nie autora ako je 

uvedené v pozvánke. Taktiež navrhla doplniť rokovanie o ďalší bod 14 Poskytnutie podpory formou dotácie 

z enviromentálneho fondu na rok 2018 – Program obnovy dediny. Vyzvala prítomných poslancov na 

pozmeňujúce návrhy. Poslanec Milan Kušpál navrhol doplniť program o bod 15 Oznámenie zo školenia 

protipožiarnych hliadok. 

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 184/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 3 

Starostka obce navrhla za členov návrhovej komisie Milana Kušpála a Miroslava Knappa.   

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 185/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 
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K bodu 4 

Pri kontrole plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ starostka obce informovala, že na základe 

Uznesenia č. 174/2017 znovu rokovala s p. Ing. Hajnákom vo veci nájmu nebytového priestoru vo 

vlastníctve obce, t. j. Šatňa TJ na ul. Fľaková č. 35/2. Oznámila p. Ing. Hajnákovi, že obec nedisponuje 

personálnou kapacitou a rekonštrukciu a stavebné úpravy priestorov, ktoré majú byť predmetom prenájmu. 

Pripomenula prítomným, že nájomná zmluva ešte nie je uzavretá.  

Uznesenie č. 175/2017, pri ktorom OZ poverilo starostku obce zabezpečiť vytýčenie hraníc parciel C-KN 

1989/5, 1989/4, 1458/5, 85/6, jednalo OZ o alternatívach prístupového chodníka k novej IBV Repno. Po 

prejednaní, pôjde cesta pôvodným spôsobom, tak ako je vypracovaná projektová dokumentácia, priamo na 

novú IBV Repno. Starostka obce vyhotoviť geometrický plán. Uznesenie trvá.  

 

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 186/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

 

K bodu 5 
Ďalším bodom starostka obce informovala o výzve Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu SR na 

predkladanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok. Oprávnenými žiadateľmi sú základné školy v zmysle 

zákona č. 245/2008 Z. z. o výchove a vzdelávaní (školský zákon) alebo zriaďovateľ základnej školy podľa § 

19 ods. (2) zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve v prípade, ak základná 

škola nemá právnu subjektivitu. V časti 1.5 výzvy – Časový harmonogram konania o žiadosti NFP, sa dopĺňa 

Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu SR, ako sprostredkovateľský orgán pre Operačný program 

ľudské zdroje (OPĽZ). Uzavretie hodnotiaceho kola č. 3 bolo 27.9.2017, ďalšie hodnotiace kolá budú 

uzatvárané spravidla v 2. mesačných intervaloch do vyčerpania alokácie. Spoluúčasť je 5 % + náklady na 

externý manažment pri žiadosti o NFP.  

K tomuto bodu sa ďalej vyjadrila riaditeľka ZŠ s MŠ Juraja Palkoviča Mgr. Oľga Berceliová a konštatovala, 

že v momentálnej situácii táto výzva nie je pre školu prioritná vzhľadom na to, že škola by náklady na 

externé vypracovanie projektu nemala z čoho prefinancovať len ak by financie poskytla obec. Náklady na 

externé vypracovanie projektu sú cca 2 000 €. Informovala aj o podelených úväzkoch asistentov učiteľa 

a tiež podala informáciu o počte žiakov. Škola má 71 žiakov, z toho na 1.stupni je 29 a na 2. stupni je 42. 

V hmotnej núdzi (HN) sa v minulom šk. roku nachádzalo 29 žiakov v tomto roku počet klesol na 18 žiakov. 

V prípade ak by v HN bolo viac než polovica žiakov, všetci by mali obedy akoby boli v hmotnej núdzi. Ďalej 

informovala o možnosti náhrady cestovného pre dochádzajúcich žiakov, ktoré je vyplácané každý mesiac, 

avšak poukázala na problémy pri mesačnom zúčtovaní, nakoľko rodičia žiakov nepredkladajú cestovné 

lístky.  

 

K bodu 6 

Riaditeľka školy v tomto bode informovala, že do kotolne materskej škole, je potrebné zakúpiť komponenty 

zoznam, ktorých predložila, ďalej informovala, že centrálne kúrenie školy vykuruje dve budovy, nakoľko 

teploty v miestnostiach nie sú všade rovnaké. P. školník konštatuje, že termostaty sú v ZŠ zle umiestnené, 

nakoľko jeden sa nachádza aj v kuchyni, kde už pri samotnom varení vzniká teplo a miestnosť, kde by mohla 

byť knižnica sa vykúriť nedá.  

OZ prerokovalo situáciu a rozhodlo, dohľadať pôvodnú projektovú dokumentáciu vykurovacieho systému 

v ŽS a skontrolovať či termostaty sú umiestnené tak, ako sú naprojektované. V prípade nedohľadania 

dokumentácia navrhol poslanec Milan Kušpál, zhodnotiť stav odborníkom a v prípade potreby sa zabezpečí 

nová projektová dokumentácia regulácie vykurovacieho systému v ZŠ Juraja Palkoviča.  

Starostka obce, riaditeľka školy a prítomní poslanci jednali, skonštatovali, že rekonštrukcia kotla bola cca 

pred 20 rokmi. Dohodli sa na dohľadať projektovú dokumentáciu, poslanec M. Kušpál zabezpečí ohliadku 

vykurovacieho systému odborníkom, odborník posúdi a určí stav. V prípade potreby odborne spôsobilá 

osoba určí predpokladanú sumu potrebnú na rekonštrukciu vykurovacieho systému a o spôsobe financovania 

takejto investície bude obecné zastupiteľstvo rokovať.  

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 187/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

 

K bodu 7 

V tomto bode starostka obce vysvetlila potrebu vypracovania komunitného plánu sociálnych služieb. 

Komunitný plán sociálnych služieb je otvorený aktívny proces zisťovania potrieb nachádzania zdrojov 

a hľadania najefektívnejšieho riešenia v oblasti sociálnych služieb v obci. Komunitný plán sociálnych služieb 

obce Rimavská Baňa  na roky 2017 – 2027 je dokument analyzujúci súčasný reálny stav sociálnych služieb v 

obci a jej okolí, ich kvalitu a rozvoj v budúcnosti. Podľa § 80 zákona č. 448/2008 Z. z. o sociálnych službách 
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v platnom znení podľa ktorého, obec vypracúva, schvaľuje komunitný plán sociálnych služieb vo svojom 

územnom obvode a  utvára podmienky na podporu komunitného rozvoja.  

Starostka obce predložila poslancom obecného zastupiteľstva návrh komunitného plánu sociálnych služieb 

pre obec Rimavská Baňa. V návrhu boli navrhnuté riešenia pre 3 cieľové skupiny s osobitnými špecifickými 

cieľmi a opatreniami. 1. Cieľová skupina - Seniori a osoby so zdravotným postihnutím, 2. Cieľová skupina – 

Rodiny s deťmi a mládežou, 3. Cieľová skupina – Ohrozené skupiny – osoby v nepriaznivej sociálnej 

situácii, príslušníci marginalizovanej rómskej komunity, ktorí sú ohrození sociálnym vylúčením.  

Poslanci prerokovali jednotlivé cieľové skupiny ich špecifické ciele a opatrenia, súhlasili a schválili 

vypracovaný komunitný plán sociálnych služieb obce na roky 2017 – 2027.   

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 188/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

 

K bodu 8  

V tomto bode informovala starostka obce o priebehu projektu v rámci Výzvy MV SR na predkladanie 

žiadostí o NFP OPĽZ 6.1.3 Prestavba objektov za účelom zriadenia a fungovania komunitných centier. 

Zmenil sa termín uzavretia 1. hodnotiaceho kola z. 5.10.2017 na 6.11.2017. V rámci tejto výzvy bolo 

potrebné vypracovať projektovú dokumentáciu. Víťazom verejného obstarávania na vypracovanie 

projektovej dokumentácie je firma Aproving Slovakia, s.r.o. v sume 4 500,00 € – táto projektová 

dokumentácia je zatiaľ len v elektronickej podobe a v priebehu týždňa bude na úrad doručená tlačená forma. 

V rámci výzvy OPLZ-PO6-SC613-2017-2 bolo vyhodnotené aj verejné obstarávanie na zabezpečenie 

riadenia projektu (tzn. prípravná fáza realizácie projektu - príprava žiadosti o nenávratný finančný príspevok, 

vypracovanie žiadostí o platbu, monitorovacích správ projektu vrátane následných monitorovacích správ, 

žiadostí o zmenu). Víťaz verejného obstarávania na riadenie projektu je Agentúra pre rozvoj Gemera, ktorá 

predložila cenovú ponuku s najnižšou sumou 10,50 Eur/hod. s celkovou sumou 3 622,50 € - nie je platca 

DPH. Ďalšie VO v rámci zriadenia komunitného centra prebehlo na interiérové vybavenie a informačno-

komunikačné technológie. Obidva VO musíme zopakovať, nakoľko na poslaných 12 výziev na predloženie 

CP pre interiérové vybavenie a 10 výziev na predloženie CP pre IKT, odpovedalo menej ako 5 uchádzačov. 

Rozpočet celého projektu s názvom „Zriadenie komunitného centra v obci Rimavská Baňa“ je vo fáze 

hodnotenia, predbežná suma projektu bez DPH je 230 689,52 €. Potrebná je spoluúčasť obce 5%. Projekt má 

2 objekty tzn. pozostáva z 2 častí budovy a to: 1. časť slúži na účely poskytnutia ambulantných služieb lekára 

2. časť zriadenie komunitného centra. Rekonštrukciu prvého objektu nie je možné realizovať vrámci tento 

žiadosti o NFP, nakoľko sa nejedná o poskytovanie sociálnych služieb v zmysle zákona č. 448/2008 Z. z. o 

sociálnych službách v platnom znení. Možnosti rekonštrukcie komunitného centra: s minimálnymi nárokmi 

na priestory pre typy aktivity A, B: max. 154 500,00 Eur (spoluúčasť 7 725 eur) alebo so strednými nárokmi 

na priestory pre typy aktivít A, B: max. 206 000,00 Eur (spoluúčasť 10 300 eur). Poslanci prerokovali 

informáciu starostky obce a uzniesli sa na uznesení v zmysle výzvy.  

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 189/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

 

K bodu 9 

K tomuto bodu starostka obce poslancom obecného zastupiteľstva vopred doručila spolu s pozvánkou na 18. 

zastupiteľstvo správu audítora o výsledku overenia účtovnej uzávierky k 31.12.2016. Poslanec Milan Kušpál 

reagoval na rozdiel 20 532,47 €, ktorý audítorka v správe uviedla. Jedná sa účtovný zostatok na účte 384-

Výnosy budúcich období, kde účtovná jednotka vykazuje nesprávny zostatok v tejto výške, ktorý mal byť 

rozpustený do výnosov.  

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 190/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

 

K bodu 10 

Starostka obce ďalej informovala, že sprostredkovateľský orgán MV SR, konajúci v mene a na účet 

riadiaceho orgánu MPSVaR SR obci Rimavská Baňa dňa 21.9.2017 oznámil úspešnosť žiadosti o NFP pre 

projekt „Miestna občianska poriadková služba pre obec Rimavská Baňa“ a schválil výšku NFP maximálne v 

sume 95 765,05 Eur. Tieto prostriedky na MOPS sú poskytnuté na 36 mesiacov (3 roky), v tejto sume sú 

zahrnuté navyše aj režijné náklady 25 % na 4 zamestnancov. Starostka obce oznámila, že 03.10.2017, je 

pozvaná na pracovné stretnutie Odboru regionálnej koordinácie Úradu splnomocnenca pre rómske komunity 
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v Rimavskej Sobote ohľadom metodických pokynov v rámci implementácie projektu MOPS. Následne bude 

podpísaná zmluva z MV SR, potom bude výberové konanie na zamestnancov MOPS, po výbere budú 

zamestnanci zaškolený políciou a budú s ňou aj pri výkone spolupracovať. Medzi kompetencie člena hliadky 

patrí monitoruje a zabezpečuje bezpečnosť detí, hlavne počas ich odchodu do školy a zo školy, zabezpečuje 

bezpečný prechod školopovinných detí cez cestu a upozorňuje deti na dodržiavanie pravidiel cestnej 

premávky, predovšetkým v súvislosti s pohybom po komunikácii a prechodom cez cestu, dohliada na 

ochranu verejného a súkromného majetku pred poškodzovaním (znečisťovanie spoločných priestorov v 

bytových domoch, vandalizmus, t.z. úmyselné poškodzovanie verejno-prospešných zariadení...), upozorňuje 

na protispoločenskú činnosť a protiprávne konanie páchateľa a následne oznamuje danú skutočnosť (skutok, 

následky a pod.) príslušnej inštitúcii, ktorá má riešenie danej skutočnosti v kompetencii, kontroluje pohyb a 

miesta stretávania sa maloletých detí a mládeže vo večerných hodinách bez prítomnosti rodičov (napr. 

cintorín, športoviská,...), upozorňuje na zákaz vypaľovania trávy, lesných a lúčnych porastov a kontroluje 

dodržiavanie zákazu zakladania ohňov na miestach, ktoré na to nie sú určené a kde hrozí následný požiar, 

monitoruje a nahlasuje prípady nelegálnych skládok, je účastný a nápomocný, po predchádzajúcom súhlase 

starostu obce, pri zabezpečovaní a organizácii kultúrnych a športových podujatí, podujatí organizovaných 

obcou, alebo členmi MRK, monitoruje a predchádza vzniku konfliktu v rámci MRK, MRK a väčšinového 

obyvateľstva atď. 

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 191/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

 

K bodu 11 

V ďalšom bode obecné zastupiteľstvo prerokovalo odpredaj prebytočného majetku obce: motorové vozidlo 

Ávia EČV RS963AX. Starostka obce skonštatovala, že do dnešného dňa sa obci nepodarilo predať tento 

prebytočný majetok za sumu, ktorá bola schválená zastupiteľstvom v sume 1 000 Eur. Záujem o Áviu 

prejavil p. Krankuš, ktorý ponúkol odpredaj za sumu 400 Eur, nakoľko mu bola ponúknutá obdobná Ávia 

v Muráni za 500 Eur. Prítomný poslanci OZ prerokovali ponúknutú sumu a skonštatovali, že Ávia je za 

vyššiu sumu nepredajná, nakoľko sa nám ju do dnešného dňa nepodarilo predať, nakoľko obce si stále 

žiadajú o nové hasičské vozidlá a tým vzniká prebytok starých vozidiel. Rozhodli o priamom predaji vozidla 

Ávia EČV RS963AX v sume 400 € p. Krankušovi z Hačavy.  

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 192/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 12 

Starostka obce podala informáciu o priebehu podanej žiadosti o NFP z Programu rozvoja vidieka pre projekt 

„Rekonštrukcia miestnej komunikácie Repno v obci Rimavská Baňa“. nakoľko vznikajú medzi občanmi 

dezinformácie ohľadne plánov obce rekonštrukciu realizovať a záleží jej na tom, aby boli poslancami 

prezentované relevantné informácie a oboznámila poslancov o nasledovnom: Vo februári 2016 obec  podala 

Žiadosť o nenávratný finančný príspevok z Programu rozvoja vidieka, žiadosť bola PPA zaregistrovaná 

25.5.2017, v júni 2017 bola vykonaná administratívna kontrola žiadosti, podľa informácie z PPA v septembri 

2017 bude vyhodnocovaná žiadosť odbornými hodnotiteľmi. Žiadosť je v procese vyhodnocovania (tak ako 

skoro tisíc ďalších žiadostí, ktoré boli registrované v tomto opatrení). Táto situácia vyvoláva neistotu či cesta 

na ulici Repno zrekonštruovaná bude alebo nie. Situácia medzi občanmi vyvoláva rôzne dezinformácie. 

Starostka obce konštatovala, že výška rozpočtu na rekonštrukciu je rezervovaná a presunutá na rezervný fond 

obce, ale je podľa nej potrebné počkať na vyhodnotenie žiadosti. V prípade, že projekt nebude úspešný 

a nebude financovaný z PPA, až potom bude projekt realizovaný z rozpočtu obce.  

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 193/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 13 

Starostka obce informovala o rokovaní s advokátom JUDr. Róbertom Lakatošom vo veci dohôd  uzavretých 

medzi majiteľmi pozemkov Základnej školy a Čsl. soc. štátom v zastúpení Miestnym národným výborom v 

Rimavskej Bani ako nadobúdateľom pozemkov v roku 1980. Advokát po preštudovaní predložených 

dokumentov konštatoval, že Obec Rimavská Baňa nie je právnym nástupcom Čsl. soc. štátom v zastúpení 

Miestnym národným výborom v Rimavskej Bani, ale je ním Slovenská republika. Starostka obce 

informovala poslancov o komunikácii s p. PhDr. Máriou Kadlečíkovou, ktorá navrhla odpredaj pozemku. 

Poslanci po prerokovaní možností a preštudovaní dokladov predložených starostkou obce navrhli, aby 
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starostka obce rokovala s Okresným úradom v sídle kraja o dohodách uzavretých medzi majiteľmi pozemkov 

Základnej školy a Čsl. soc. štátom v zastúpení Miestnym národným výborom v Rimavskej Bani ako 

nadobúdateľom pozemkov v roku 1980. Súčasne navrhli, aby všetci súčasní majitelia pozemkov boli 

o vzniknutej situácii informovaní listom.  

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 194/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 14 

Starostka obce oboznámila, že cieľom Programu obnovy dediny je vytvoriť ekonomické, organizačné a 

odborné predpoklady podpory vidieckych komunít k tomu, aby sa vlastnými silami snažili o harmonický 

rozvoj zdravého životného prostredia, zachovávanie prírodných a kultúrnych hodnôt vidieckej krajiny a 

rozvoj environmentálne vhodných hospodárskych aktivít s dôrazom na identitu a špecifiká tohto prostredia 

formou podpory špecifických činností zameraných na riešenie akútnych problémov vidieckych samospráv v 

oblasti starostlivosti o vidiecke životné prostredie. Oznámila, že Činnosť POD1 - Kvalita životného 

prostredia na vidieku je určená na realizáciu týchto aktivít: aktivity zamerané na podporu odpadového 

hospodárstva: opatrenia zamerané na zvýšenie zhodnocovania odpadu, jeho opätovné použitie a podpora 

predchádzania vzniku odpadu, skvalitnenie podmienok pre triedený zber odpadu: (vytváranie a úprava lokalít 

zberu komunálneho a triedeného odpadu, skvalitnenie systému zberu triedeného odpadu, nákup zberných 

nádob a ich umiestnenie na verejných priestranstvách obce – max. 20 % z rozpočtu žiadanej dotácie), 

podpora nakladania s biologicky rozložiteľným odpadom (vytváranie obecných a domácich kompostovísk, 

nákup kompostérov a podpornej techniky ako napr. krovinorez, kosačka, drvič atď. – max. 40 % z rozpočtu 

žiadanej dotácie). Starostka obce navrhuje prostredníctvom Programu obnovy dediny Činnosť POD1 Kvalita 

životného prostredia na vidieku, požiadať o finančné prostriedky formou dotácie.   

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 195/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 15 

Doplnenie bodu 14 navrhol poslanec Milan Kušpál, ktorý informoval o potrebe schválenia kontrolných 

skupín protipožiarnych hliadok, ktoré sú vyškolené na kontrolu. Vo vyškolenej skupine je potrebné menovať 

vedúcich a členov kontrolných skupín. Rozhodli, že za vedúcich kontrolných skupín budú menovaný: Peter 

Rapčan, Milan Kušpál, Michal Struhár a Roman Dúžik. Členovia kontrolných skupín budú menovaný: Ján 

Kubaliak, Vladimír Jankovič, Lukáš Kališ.  

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 196/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 16 

Starostka obce informovala poslancov o žiadostiach a podnetoch občanov obce. Žiadosť obyvateľov ulice 

Sever bola na dosypanie štrku na ulici Sever popred domy, nakoľko štrk, ktorý tam bol dovezený sa usadol, 

ďalšou žiadosťou p. Pavla Hanusku na dobudovanie odvodňovacieho kanála, ktorý priteká popri domu p. 

Slováka z hornej ulice Repno na jeho pozemok. Pán Hanuska už kanál cez svoj pozemok vykopal, potrebné 

je len zakúpenie rúry na celú dĺžku odvodnenia až do potoka v dĺžke cca 16 m. Poslanci obce rozhodli 

vyhovieť týmto žiadostiam. Ďalšou žiadosťou na problém viacerých občanov s hlukom, ktorí sa sťažujú na 

hluk pri oslavách v kultúrnom dome a žiadajú obmedziť oslavy na určitý čas napr. 19:00 hod – 3:00 hod. 

Starostka obce informovala, že v prípade obmedzenia časov určených na prenájom kultúrneho domu by sa 

tento určil v nájomnej zmluve a jeho dodržiavanie by sa podmienilo pokutou pri nedodržaní stanoveného 

času. Tento stav prítomní prerokovali a konštatovali, že kultúrny dom slúži pre verejnosť najmä na oslavy, 

zábavy, plesy, svadby a rodinné akcie. Kvôli obmedzeniu by sa tieto akcie nemohli konať, pretože je 

samozrejmé, že plesy zábavy a svadby trvajú do ranných hodín. Po prerokovaní dospeli k záveru, že 

obyvatelia, ktorí bývajú v okolí kultúrneho domu, by mali túto skutočnosť akceptovať. 

K bodu 17 

V diskusii starostka obce informovala o možnosti žiadať dotáciu z BBSK na rok 2018. V roku 2017 obec 

dotáciu využila na akciu „Juniáles – Zabáva sa celá dedina“. Potrebné je rozhodnúť sa na čo budú financie na 
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rok 2018 využité a žiadosť požiadať do 30.11.2017. Starostka obce informovala, že dotácia môže byť využitá 

nie len na akcie ale aj na vybudovanie napr. pódia. Po prerokovaní rozhodlo, že dotácia z BBSK sa bude na 

rok 2018 žiadať na ozvučenie a vybudovanie krytého pódia za obecným úradom. Poslanec Milan Kušpál 

navrhol zakúpiť mobilné ozvučenie, ktoré by slúžilo na viaceré účely. Starostka obce požiadala poslancov 

o spoluprácu pri návrhu riešenia pódia.  

Za: 3 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 197/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

Na záver starostka obce oboznámila o akcii vo varení tradičných jedál v Kokave nad Rimavicou 7.10.2017, 

o plánom stretnutí seniorov pri príležitosti Mesiaca úcty k starším 20.10.2017 a o stolnotenisovom turnaji 

9.12.2017. Poďakovala za pomoc dobrovoľníkov pri prípravách na Gemerský pohár v obci Rimavská Baňa, 

ktorý sa uskutočnil 16.09.2017. Na záver diskusie informovala, že na vyjadrenie k podanej žiadosti na 

kamerový systém čakáme.  

 

K bodu 18 

Starostka obce na záver konštatovala, že všetky body programu rokovania boli vyčerpané a vyhlásila 

18. zastupiteľstvo v Rimavskej Bani za ukončené. 
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